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RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR V/24 

z V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 27 sierpnia 2024 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

V nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 27 sierpnia 

2024 r. o godz. 16.00 i zakończono w dniu 27 sierpnia 2024 r. o godz. 16.30 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Szurka 

2. Zastępca Burmistrza – Ryszard Napierała 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia V 

nadzwyczajnej sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy 

Zastępcę Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza, pracowników Urzędu Miejskiego oraz 

wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  



2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 15 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak  

i podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Gminą Kwilcz w sprawie powierzenia przez Gminę Pniewy Gminie Kwilcz 

zadania z zakresu organizacji dowozu ucznia niepełnosprawnego do 

placówki oświatowej (druk 30/24).  

Projekt niniejszej uchwały przedstawiła Kierownik Ref. Promocji Adrianna Chojan. 

 

Pytanie do przedstawionego tematu złożył Wiceprzewodniczący RM Krzysztof 

Matuszak. Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Oświaty Adrianna Chojan. 

 

Z powodu problemów z logowaniem w systemie eSesja Radnego Jacka Siminiaka 

ponownie potwierdzono obecność 15 radnych- kworum umożliwiające kontynuację 

obrad jak i podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Kwilcz w 

sprawie powierzenia przez Gminę Pniewy Gminie Kwilcz zadania z zakresu 

organizacji dowozu ucznia niepełnosprawnego do placówki oświatowej (druk 30/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 



Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR V/30/24 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Kwilcz w sprawie 

powierzenia przez Gminę Pniewy Gminie Kwilcz zadania z zakresu organizacji 

dowozu ucznia niepełnosprawnego do placówki oświatowej  

Uchwała stanowi załącznik 3 do niniejszego protokołu 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.(druk 

31/24). 

Projekt niniejszej uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Pytanie do przedstawionego tematu złożył Wiceprzewodniczący RM Krzysztof 

Matuszak. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.(druk 31/24) .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR V/31/24 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu  

Uchwała stanowi załącznik 4 do niniejszego protokołu 

 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 32/24).  

Projekt niniejszej uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Pytanie do przedstawionego tematu złożył Wiceprzewodniczący RM Krzysztof 

Matuszak. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 32/24) .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR V/32/24 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 

Uchwała stanowi załącznik 5 do niniejszego protokołu 



6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2024-2032. (druk 33/24).  

Projekt niniejszej uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024-2032. (druk 33/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR V/33/24 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2024-2032 

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 

 

7. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i V sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Izabela Olejniczak                               Paweł Prętki 


